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Vragen inzake verduidelijken woonerf gebied Merwehoofd ook voor Fietsers.

Met de komst van e bikes is een snelheid van 25 KM per uur zo gehaald en 30 km/u is ook geen 
probleem. De boulevard bij het  Merwehoofd langs de rivier wordt goed gebruikt door fietser 
wandelaars en een enkele auto. Zowel de fietsers als auto’s vergeten wel eens dat het een woonerf is 
en dus ook voor de fietser stapvoets de norm is. 

Onze vraag aan het college is , is het mogelijk om bij het begin en eind van de boulevard langs het 
Merwehoofd duidelijker via  boorden aan te geven dat stapvoets de norm is?  Zodat ook de 
wandelaars met een veilig gevoel kunnen genieten?


